
VÄRMDÖ KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sid 9 av 22 
Finansieringsnämnden för utbildning            2013-05-22  

justering | | | utdragsbestyrkande 
 

 

Dnr 13FNU/0070   Finansieringsnämnden för utbildning, 2013-05-22 § 88 

Förskola i Charlottendal 

Finansieringsnämnden för utbildning beslut 
1. Föreslår att kommunstyrelsen uppdrar åt Värmdö Bostäder AB att i 

samband med uppdraget att producera bostäder i Charlottendal också 
inrymma en förskola med plats för 60 – 80 förskolebarn. 

2. De nya förskolelokalerna föreslås erbjudas 
utbildningsstyrelsen/proVarmdo. 

Beslutsnivå 

Finansieringsnämnden för utbildning  

Ärendebeskrivning 
I samband med att Värmdö Bostäder påbörjat planering för bostäder i 
Charlottendal har frågan om förskola i Charlottendal åter aktualiserats. Det 
skulle med fördel kunna inrymmas en förskola i ett av de planerade 
flerbostadshusen. Förskolan ska ge plats åt  60 – 80 förskolebarn. 
Verksamheten föreslås drivas i kommunens egen regi. En befintlig förskola, 
inom utbildningsstyrelsen/proVarmdos ansvarsområde, skulle kunna flyttas 
till nya förskolelokaler i Charlottendal. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse 2013-05-14 

Yrkanden 

S-gruppen yrkar ”att en fullstor förskola med kapacitet för 100 barn ska 
etableras i Charlottendal. Förskoletomten bör vara 5000 kvm varav 
byggytan bör vara 1000-1200 kvm. 
Cecilia Lindberg (M) yrkar ”bifall till förvaltningens förslag till beslut och 
avslag på S-gruppens tilläggsförslag.” 

Proposition 
Ordföranden ställer proposition om nämnden beslutar i enlighet med 
förvaltningens förslag till beslut eller avslår densamma. Ordföranden finner 
att nämnden bifaller förslaget.  
 
Ordföranden ställer proposition om nämnden beslutar i enlighet med S-
gruppens tilläggsyrkande eller avslår densamma. 
Ordföranden finner att nämnden avslår yrkandet. 
 
Votering begärs. 
Följande voteringsordning läses upp och godkänns: 
Den som avslår S-gruppens tilläggsyrkande röstar ja, den som bifaller S-
gruppens tilläggsyrkande röstar nej. 
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Nämnden beslutar med 6 ja röster mot 3 nej röster. 
(voteringslista 2) 
 

Voteringslista 2 vid finansieringsnämnden för utbildning 
sammanträde 2013-05-22 
 
Ledamöter 
 Ja Nej Avstår 
 

Marie Bladholm (M) X   

 
Allan Sooman (FP) 

X   

 
Karin Aaseby (S) 

 X  

 
Mats Benjaminsson (FP) 

X   

 
Ulrik Lindgren (KD) 

X   

 
Siv Strömbäck (MP) 

X   

 
Ann-Kristin Särnbrink (S) 

 X  

 
Tjänstgörande ersättare 
 
 
Cecilia Lindberg (M) 

 
    X 

 
 

 

 
Mikael Lindström (S) 

  
X 

 

 

Reservationer och protokollsanteckningar 
S-gruppen reserverar sig mot besluten och lämnar följande skriftliga 
reservation: 
 
”Förskola i Charlottendal är en fråga som vi har drivit sedan 2006 och 2008 
beslutades att förskolan skulle byggas och att olika aktörer skulle bjudas in 
för att stå för driften av förskolan som skulle rymma 100 förskolebarn. 
Frågan om driften drogs i långbänk. 2009 fattades beslut om att Carpe 
Vitam, Lemshagas ägare, skulle stå för driften. I mars 2012 återtogs 
uppdraget om förskola i Charlottendal till förmån för en förskola i 
Fabriksstaden, trots protester från oss i oppositionen. Löften till de som köpt 
hus i Charlottendal hade utfärdats och skulle infiras enligt vår åsikt. 
Under hösten 2012 och våren 2013 har frågan om förskola i Charlottendal 
åter aktualiserats, sedan majoriteren föreslagit att 140 ungdomsbostäder ska 
byggas på det område som avsatts för förskola. Efter en opinionsstorm från 
de boende i området som lovats en förskola, har majoriteten ändrat sin 
inställning i frågan och föreslår därför en mindre förskola som ska ligga i 
samma huskropp som hyreshusen. I stället för att inrymma 100 barn, 
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föreslår man i stället 60-80 barn på en yta på 600-700 kvm. I stället för att 
hålla ingångna beslut till Carpe Vitam, har man valt att låta erbjudandet gå 
till Pro-Varmdö som ska flytta en befintlig förskoleverksamhet till 
Chalottendal. 
Vi yrkade på att en fullstor förskola med kapacitet för 100 barn skulle 
etableras i Charlottendal. Där förskoletomten borde vara 5000 kvm, varav 
byggytan borde vara 1000-1200 kvm, men yrkandet avslogs.  
Vi tycker vidare att det är beklagligt att kommunen inte håller ingångna 
överenskommelser med Carpe Vitam och uppenbarligen inte heller har fört 
några samtal med dem om det nu fattade beslutet. Vi kan dessutom tycka 
det vara besynnerligt att flytta en befintlig verksamhet när det är 
Charlottendalföräldrarna som behöver plats för sina barn i förskolan och vi 
tycker att det är beklagligt att inte planerna för en utomhusmiljö finns med i 
beslutsunderlaget.” 

Sändlista 
KS 
Akten 
 
 
________ 
 
 


